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中心：______________            姓名：_______________ 

1100913 高中職生 中翻英短文翻譯 題目 

 

 

 

今天是我要到兒童中心去教小朋友的日子，我到了地下室看了我

的車子一眼，當時我想著，我的車子實在真好看，只是今天無法使用

了。還好我還有一台腳踏車，到兒童中心的路多數是下坡，所以大部

分時間都可以騎腳踏車。往那裡的途中，我沒有看到任何汽車和機車，

所有的店舖都關了，也沒有看到任何警察。 
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1100913 高中職生 中翻英短文翻譯 參考答案 

 

 

 

Today was the day that I had to go to the children’s center and teach 

kids. When I was at the basement, I took a quick look at my car. I was 

thinking it’s indeed good-looking. However, it’s unavailable today. Luckily, 

I had a bike. The roads to the children’s center were almost downhills, so 

it’s fine to ride the bike most of the time. On the way there, I didn’t see any 

cars and scooters. All of the shops were closed. Neither did see any 

policemen.  

 

            

  

   

  


